
(12) International Application Status Report

Received at International Bureau: 25 August 2018 (25.08.2018)
Information valid as of: 23 January 2019 (23.01.2019)
Report generated on: 16 September 2019 (16.09.2019)

(10) Publication number:
WO2019/032818

(43) Publication date:
14 February 2019 (14.02.2019)

(26) Publication language:
English (EN)

(21) Application Number:
PCT/US2018/045991

(22) Filing Date:
09 August 2018 (09.08.2018)

(25) Filing language:
English (EN)

(31) Priority number(s): (31) Priority date(s): (31) Priority status:
62/543,068 (US) 09 August 2017 (09.08.2017) Priority document received (in compliance

with PCT Rule 17.1)

(51) International Patent Classification:
H04W 4/02 (2018.01); G06N 5/04 (2006.01); G06N 99/00 (2006.01); G05B 13/04 (2006.01)

(71) Applicant(s):
WALMART APOLLO, LLC [US/US]; 702 Southwest 8th Street Bentonville, Arkansas 72716 (US) (for all designated states)

(72) Inventor(s):
JONES, Nicholaus, Adam; 10702 South Whitehouse Road Fayetteville, Arkansas 72701 (US)
VASGAARD, Aaron, James; 2395 North Majestic Drive Fayetteville, Arkansas 72704 (US)
JONES, Matthew, Allen; 3803 Southwest Flatrock Avenue Bentonville, Arkansas 72712 (US)

(74) Agent(s):
BURNS, David, R.; McCarter & English, LLP 265 Franklin Street Boston, Massachusetts 02110 (US)

(54) Title (EN): SYSTEMS, DEVICES, AND METHODS FOR AUTOMATICALLY TRIGGERING PREDICTIVE EVENTS
IN RESPONSE TO DETECTION OF USERS

(54) Title (FR): SYSTÈMES, DISPOSITIFS ET PROCÉDÉS POUR DÉCLENCHER AUTOMATIQUEMENT DES
ÉVÉNEMENTS PRÉDICTIFS EN RÉPONSE À LA DÉTECTION D'UTILISATEURS

(57) Abstract:
(EN): Methodologies, systems, and computer-readable media are provided for automatically triggering predictive events in a
facility in response to user detection. Once an individual enters or approaches a facility, location and identification data can be
received from a mobile device associated with the individual. The location of the individual and the individual's identity can be
determined, and a computing system can access an account associated with the individual. The computing system can trigger the a
predictive event, such as the preparation of a product that the individual is likely to purchase, and a notification can be sent to the
individual's mobile device once the predictive event is complete. The predictive event can be based on the individual's previous
purchase or service history.

(FR): L'invention concerne des méthodologies, des systèmes et des supports lisibles par ordinateur pour déclencher
automatiquement des événements prédictifs dans une installation en réponse à une détection d'utilisateur. Une fois qu'un individu
entre ou s'approche d'une installation, des données d'emplacement et d'identification peuvent être reçues d'un dispositif mobile
associé à l'individu. L'emplacement de l'individu et l'identité de l'individu peuvent être déterminés, et un système informatique peut
accéder à un compte associé à l'individu. Le système informatique peut déclencher l'événement prédictif, tel que la préparation
d'un produit que l'individu est susceptible d'acheter, et une notification peut être envoyée au dispositif mobile de l'individu une fois
que l'événement prédictif est terminé. L'événement prédictif peut être basé sur l'historique des précédents achats ou de services de
l'individu.
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